
Årsberetninger for 2021 – 2022 og 2023

Landsstyret innstiller til Landsmøtet følgende vedtak:

Årsberetningene for 2021 – 2022 og 2023 godkjennes.
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1. Innledning 

Landsstyret har fram til 1.7.2021 bestått av 
 
Leder   Kjellaug Kristiansen Jota     Hedmark 
Nestleder  Laurentse Foss     Oslo 
Økonomiansvarlig Inger-Marie Stokker    Oslo 
Sekretær  Jan Dybvik      Buskerud 
Styremedlem  Geir Gjelsten      Sunnmøre    
   Eli M. Ludvigsen     Hordaland 

Ingvar Kjøren     Oslo 
   Tor Ivesdal      Stavanger 
   Svein Erling Berg     Harstad 
1. varamedlem Unni Lisbeth Johansen    Agder 
2. varamedlem Brit Vestrum Strand    Trøndelag Nord   
3. varamedlem Gerd Solborg      Tromsø 
4. varamedlem Birger Angelsen     Mo 
Revisor  Elin Rytterager     Oslo 
Vararevisor  Stein Ingebrigtsen     Telemark 
 
Etter Landsmøtet 7.- 8. juni 2021 og med virkning fra 1.7.2021 har Landsstyret bestått av 
 
Leder   Kjellaug Kristiansen Jota    Hedmark 
Nestleder  Jan Bekkevold     Østfold 
Økonomiansvarlig     Inger-Marie Stokker             Oslo 
Sekretær  Else M Myhre                        Oslo 
Styremedlem           Geir Gjelsten      Sunnmøre 
                                Eli M Ludvigsen     Hordaland 
                                Ingvar Kjøren      Oslo 
                                Irene Myklebust     Haugesundsregionen 
   Ann Karin Tenggren              Salten og Lofoten 
1.varamedlem            Holger Zachariassen             Agder 
2.varamedlem  Birger Angelsen     Mo 
3.varamedlem  Leif Bredli      Gudbrandsdal 
4.varamedlem  Aase Marit Torsen               Romerike/Glåmdal 
Revisor  Laurentse Foss     Oslo 
Vararevisor  Stein Ingebrigtsen     Telemark 
 
Revisor møter med tale- og forslagsrett, men uten stemmerett, på de landsstyremøtene som 
behandler regnskap. 
 
2. Styrer og utvalg 

 

Postens Pensjonistforbund deltar i følgende styrer/utvalg/komiteer: 
 
• Sentralstyret og Landsstyret i Pensjonistforbundet. 
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• Samarbeidskomiteen mellom Pensjonistforbundet og pensjonistforbundene i offentlig sektor 
(SAKO) 

• Nordisk Postpensjonistunion (NPPU) 
 
Postens Pensjonistforbund er representert i Landsstyret i Pensjonistforbundet ved leder og med 
økonomiansvarlig i Sentralstyret.  
Økonomiansvarlig er utpekt som prosessansvarlig i Pensjonistforbundets arbeid med 
organisasjonsutvikling av forbundet. 
Leder deltar i samarbeidskomiteen (SAKO).  
Nordisk Postpensjonistunion (NPPU) består av de tre lederne fra Danmark, Norge og Sverige. I 2019 
ble det besluttet at tidligere samarbeid i NPPU skulle opphøre – likevel slik at lederne i de 3 landene 
holder kontakt på e-post når det er behov for det. I 2020 og 2021 har det vært lite kontakt mellom 
lederne. Dette skyldes delvis at aktiviteten i de tre landene er veldig ulik og uten felles fokusområder 
i tillegg til generelt lav aktivitet på grunn av coronaepidemien. All kontakt skjer skriftlig mellom 
lederne.  
 
3. Møter og seminarer 
 
Landsmøtet ble avviklet digitalt på ZOOM i tiden 7.- 8. juni 2021. Arbeidsutvalget, dirigenter, 
sekretærer og IKT-støtte, Asbjørn Ness, var samlet på Thon Hotell Arena i Lillestrøm for å 
administrere møtet.  
 
I tillegg til tradisjonelle landsmøtesaker fikk Landsmøtet besøk av prosjektleder Anne Berit Rafoss 
fra «Rådet for et aldersvennlig samfunn», HR-direktør Nina Yttervik fra Posten Norge og 
forbundsleder Jan Davidsen fra Pensjonistforbundet.  
 

Det relativt lave aktivitetsnivået vi avsluttet 2020 med på grunn av Covid-19 fortsatte inn i 2021.  
Det har medført at mange medlemsmøter/kaffetreff og turer er avlyst, spesielt i første halvår. 
Situasjonen ble litt lettere etter sommeren og det medførte at det var mulig å forsiktig ta opp igjen 
enkelte aktiviteter, dog med antallsbegrensninger og avstandsregler mv.  
 
På grunn av restriksjonene har Arbeidsutvalget gjennomført 8 møter på ZOOM mens 3 av møtene har 
vært fysiske. 2 av Landsstyrets møter har vært gjennomført på ZOOM mens 1 møte har vært fysisk.  
 
På 1 av landsstyremøtene har det vært ekstern innleder i tillegg til interne saker. Det var på 
landsstyremøtet 24.11. hvor Hans Ekornholmen fra Pensjonistforbundet innledet om 
Velferdsteknologi.  
 
Det er ikke tradisjon for å avholde lederkonferanse samme år som det avholdes landsmøte. 
Landsstyret besluttet likevel at det skulle avholdes en fysisk, felles samling mellom lederne og 
Landsstyret så snart forholdene gjorde det mulig. Behovet for å samles etter Landsmøtet og bli kjent 
med nye tillitsvalgte i forbundet var tydelig, og det ble vurdert som viktig å kunne være samlet for å 
få en felles oppstart av landsmøteperioden. Det ble også besluttet at Brukerstøtte skulle inviteres til 
samlingen. I den anledning fikk Brukerstøtte i oppdrag å utarbeide et gjennomførbart opplegg for å 
bygge opp kompetanse rundt forbundets epostsystem og nettsider. Samlingen ble gjennomført på 
Thon Hotell Airport i tiden 5.-6. oktober. Tema i samlingen var «Etter landsmøtet» med vekt på 
vedtektsendringer og handlingsplanen for perioden, og «Etter stortingsvalget» med vekt på 
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eldrepolitikk med utgangspunkt i Pensjonistforbundets aktivitet under Arendalsuka og diskusjon om 
vårt eget engasjement i lys av dette.  
Protokollene/referatene fra møtene har gjennom hele året blitt lagt ut på forbundets hjemmeside.  
 
Postens Pensjonistforbund har vært representert i møter som følger: 
 

• Sentralstyre- og landsstyremøter i Pensjonistforbundet 
• Møter i Pensjonistforbundet angående forberedelser til Trygdeoppgjøret og innspill til 

Statsbudsjett 
• SAKO-konferanse og Helsekonferanse på Gardermoen 
• Nasjonal konferanse for et aldersvennlig samfunn på Gardermoen 
• Samarbeidsmøte med Posten Norge 
• Arendalsuka 

 
Arbeidsutvalget har videre vært representert i følgende møter mv. i avdelingene: 
 

• 29.9.  Kjellaug Kristiansen Jota  medlemsmøte    Hedmark (Elverum) 
• 2.11.   Kjellaug Kristiansen Jota  medlemsmøte    Vestoppland   
• 28.11.  Jan Bekkevold   medlemsmøte     Gudbrandsdal 
• 2.12.   Jan Bekkevold   medlemsmøte     Trøndelag Nord 
• 9.12.             Kjellaug Kristiansen Jota  medlemsmøte     Hedmark (Tynset) 

                        
        
4. Aktiviteten i avdelingene 
 
Covid-19 skapte utfordringer for avdelingenes gjennomføring av årsmøter. Det ble sendt ut 
informasjon om mulighetene for skriftlige årsmøter med beskrivelse av fremgangsmåte og et 
svarskjema til bruk i denne sammenheng. Det ble også gitt utvidet frist til utgangen av april for 
gjennomføring av årsmøter. Arbeidsutvalget hadde tett oppfølging med avdelingens planlegging og 
gjennomføring av årsmøter. 
 
Av møtereferater og andre meldinger går det frem at avdelingene i hovedsak fungerer greit. Det er 
registrert en rimelig bra verveaktivitet i mange avdelinger, men det er store variasjoner. Covid-19 ble 
en begrensning for vervearbeidet, men til tross for det rekrutteres det fortløpende nye medlemmer 
til forbundet. 
Vi har fortsatt utfordringer når det gjelder å skape interesse for arbeidet med faglige spørsmål, 
men det er et mål å skape interesse for økt deltakelse lokalt når det gjelder arbeidet med å skape et 
aldersvennlig samfunn. Pensjonistenes deltakelse og synlighet i kommunene blir bare viktigere og 
viktigere etter hvert som levealderen øker.   
 
Landsstyret vedtok i 2019 at det skulle settes i gang et styrekurs i avdelingene. Det ble gjennomført 
3 kurs, og flere hadde meldt inn ønske om å avvikle kurset i løpet av 2020, men smittesituasjonen 
knyttet til Covid-19 har hindret avdelingene å gjennomføre kursene. Det har heller ikke vært mulig å 
gjennomføre kurs i 2021, men styrekurs er et satsningsområde for 2022.  
 
Arbeidsutvalget har vært til stede på følgende jubileer: 
 
2.10.  Østfold 30 års jubileum  Kjellaug Kristiansen Jota 
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23.10.  Hedmark 30 års jubileum  Kjellaug Kristiansen Jota 
 
Trøndelag Sør skulle ha feiret 50 års jubileum i år, men har måttet skyve jubileet til 2022 på grunn 
av Covid-19. 

 
 
5. Informasjon 
 
Postens Pensjonistforbund disponerer inntil 1 side i bladet Pensjonisten. Etter avtale kan dette 
utvides til ca. 1 ½ side dersom stoffmengden krever det. Gjennom året er denne siden fullt utnyttet. 
Flere av våre medlemmer har sendt inn stoff til forbundet eller direkte til redaktøren av 
Pensjonisten. Avdelingene og enkeltpersoner er flere ganger oppfordret til å sende inn stoff. Det er 
vanskelig å skape bred interesse for dette arbeidet, men enkeltpersoner og noen avdelinger bidrar 
godt til at vi kan fylle siden med godt stoff. 
 
Vårt epostsystem brukes nå i hovedsak i all informasjon til og fra avdelingene. Enkeltmedlemmer 
henvender seg til forbundet i denne felles epostkassen. Systemet fungerer rimelig greit, men vi ser 
at enkelte avdelinger ikke er ofte nok inne på epostadressen. Viktig informasjon til avdelingene når av 
denne grunn ikke frem/eller sent frem og er et hinder for god kommunikasjon mellom forbundet og 
avdelingene. 
 
Forbundets hjemmeside brukes til å gi informasjon ut til avdelinger og medlemmer om aktuelle saker 
– både i forbundet og fra Pensjonistforbundet. På hjemmesiden kan medlemmene også finne de 
viktigste dokumentene til forbundet som f.eks. protokoller, vedtekter, handlingsplaner i tillegg til 
aktuelle nyheter. Det finnes også lenker til andre viktige nettsider. 
 
Flere avdelinger har tatt i bruk sin hjemmeside på en aktiv måte. Brukerstøtte har nå utarbeidet et 
kursopplegg som Landsstyret har godkjent at gjennomføres for at tillitsvalgte i avdelingsstyrene skal 
bli i stand til å bruke epostsystemet og hjemmesidene på en aktiv måte. Opplæringen har startet 
høsten 2021 og vil bli intensivert i 2022.  
 
Brukerstøtte for våre datasystemer skal bistå avdelingene/forbundet i arbeidet. Brukerstøtten har 
systematisert hvordan dette arbeides skal skje og holder brukerveiledningene oppdatert. 
Avdelingene er orientert om dette og informasjon finnes også på forbundets hjemmeside.  
 
Ved utgangen av året består Brukerstøtte av 3 personer. Holger Zachariassen overtar som leder 
etter Karl Gudmund Helland mens Knut Hovslien fortsetter og Roy Charles Lund titrer utvalget fra 
nyttår. 
 
6. SAKO samarbeidet 
 
Årets SAKO-konferanse ble gjennomført fysisk på Quality Airport Hotel Gardermoen i sammenheng 
med årets Helsekonferanse i tiden 19. -20. Kjellaug Kristiansen Jota, Jan Bekkevold, Else M Myhre, 
Stein Ekle, Ingvar Kjøren og Ann Karin Tenggren deltok fra Postens Pensjonistforbund. I tillegg 
deltok Inger-Marie Stokker som medlem av sentralstyret i Pensjonistforbundet. 
Det har gjennom året vært avholdt 2 møter på Teams i SAKO 
 
7. Saker til behandling 
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7.1.Pensjons-/trygdeoppgjøret 
 
Trygdeoppgjør 2021 ble til slutt et godt oppgjør for pensjonistene. Resultatet ble en økning på 3,83 
prosent på årsbasis, det vil si 5,36 prosent fra 1. mai 2021. Den tidligere beregningsmodellen ble 
forkastet og det ble besluttet at alderspensjon fra folketrygden i 2021 skal reguleres med et 
gjennomsnitt av lønns- og prisveksten, men ikke høyere enn lønnsveksten. Et politisk forlik i 
Stortinget mellom SV, FrP, Senterpartiet og Arbeiderpartiet bidro til at det ble gitt en særskilt 
kompensasjon for trygdeoppgjøret i 2020, tilsvarende differansen mellom dagjeldende 
reguleringsprinsipper og regulering som faktisk gjennomsnitt av lønns- og prisvekst.  
Pensjonistforbundet gjennomførte en rekke møter med opposisjonen på Stortinget.  
 
Pensjonistforbundet kjemper kontinuerlig for bedring av minstepensjonistene og har fått innfridd 
sine krav gjennom Statsbudsjettet 3 ganger. Enslige minstepensjonister sliter mest og har en pensjon 
på kroner 202818. Pensjonistforbundets krav er at minstepensjonen må økes til minst kroner 240000 
slik at den overstiger EU`s fattigdomsgrense. 

 
7.2 Statsbudsjettet 
 

Pensjonistforbundet gir innspill til og har møter med ansvarlig statsråd angående statsbudsjettene. 
Dette skjedde også ved statsbudsjettet for 2021 og 2022. Postens Pensjonistforbund har også vært 
med å utarbeide kravene som Pensjonistforbundet presenterer for statsråden og det som 
kommuniseres i forhold til Stortingets organer. Postens Pensjonistforbund er også representert i 
møtene med statsråden. I tillegg til trygdeoppgjøret og krav som gjelder den økonomiske utviklingen 
for pensjonister har det vært fremmet krav som skal forbedre pensjonistenes livskvalitet. Som 
eksempler kan nevnes mat på sykehjem, tannhelsekostnader og kommuneøkonomien generelt. 
 

 
7.3. Status Handlingsplan 
 

Handlingsplan for perioden 2018 – 2021 ble vedtatt på Landsmøtet på Lillestrøm 15. – 16.5.2018, og ny 
handlingsplan for perioden 2021- 2024 ble vedtatt på digitalt landsmøte 7.-8. juni 2021. Den nye 
handlingsplanen er gjennomgått i høstens landsstyremøte og konkrete prioriteringer er foretatt, se 
nærmere under Organisatoriske forhold. 
 
 
7.4. Interne mål/saker 
 
Organisatoriske forhold 
 
Organisasjonsundersøkelsen i Postens Pensjonistforbund, som ble gjennomført i 2020, ble 
sluttbehandlet i april. Svarene fra avdelingene viser at det finnes en del felles utfordringer, men ikke 
av en slik grad at det anbefales å gjøre endringer i strukturen. Mindre og små avdelinger har ofte 
utfordringer med å få tilstrekkelig antall tillitsvalgte slik vedtektene foreskriver. Landsstyret tok 
dette til følge og fremmet for Landsmøtet en endring som gjør at avdelinger med færre enn 100 
medlemmer kan velge færre tillitsvalgte i styrene. Nødvendige vedtektsendringer ble vedtatt av 

Landsmøtet. Med stor geografisk spredning på medlemmene er det også en utfordring for mange 
avdelinger å nå fram til medlemmene med fysisk fellesskap og dermed tilstrekkelig engasjement.  

  2022-03-08 20:57:02 UTCSignert 2754426 6 / 17Oneflow ID Side



6 

 

 
Landsstyret har også behandlet et forslag fra to avdelinger om å vurdere hvorvidt det er behov for å 
vedtektsfeste handlingsregler for forbundet når kommunegrensene endres. Landsstyret besluttet at 
det ikke er behov for å foreta vedtektsendringer for å vareta dette.   
 
Opplæring av tillitsvalgte har vært et mye diskutert område. Kursopplegg er utarbeidet både når det 
gjelder styrearbeid og bruk av forbundets IKT-systemer. Styrekurs har det ikke vært mulig å 
gjennomføre på grunn av Covid-19, men kurs i regi av Brukerstøtte har startet opp i løpet av høsten. 
Dette er kurs som vil bli prioritert i 2022.  
 
I tillegg til opplæring av tillitsvalgte er det arbeidet mye med å kunne tilby medlemmene opplæring i 
digitale medier som nettbrett og telefon. I samarbeid med Pensjonistforbundet er det nå testet ut 
et opplegg med Pensjonistforbundets kursmateriell i Oslo. Opplegget er nå beskrevet og gjort kjent 
for samtlige avdelinger med håp om at det blir tatt videre i medlemsmøter, og tilrettelagt for 
gjennomføring av kurs i mindre grupper med veiledere. Bakgrunnen for å appellere til opplæring i bruk 
av digitale medier er å sette medlemmene i stand til å betjene enkle tjenester på nettet. Dette vil 
bidra til å hindre utenforskap og ensomhet, noe som er viktig i vår tid. 
 
Verving som ble satt på agendaen i 2020 er blitt vanskelig i 2021 på grunn av Covid-19. En del 
avdelinger har likevel hatt en betydelig vekst i medlemstallet. 
 
Håndboka for tillitsvalgte, som ble utarbeidet i 2018, er oppdatert også i 2021. Håndboka er 
tilgjengelig på hjemmesiden og er ment som et hjelpemiddel for tillitsvalgte i det daglige arbeidet i 
avdelingene. 
 
Brukerstøtte har oppdatert malene som ligger tilgjengelige på nettsiden til bruk for avdelings- 
styrenes tillitsvalgte. 
 
Brukerstøtte har også foretatt en del oppgraderinger i Medlemssystemet med bakgrunn i ønsker fra 
avdelingene.  

 

Brukerstøtte har avsluttet arbeidet med å vurdere et elektronisk arkivsystem, JottaCloud, som ble 
vurdert for å kunne brukes gjennom hele organisasjonen. Systemet er kort og godt for krevende. 
Brukerstøtte anbefaler at vi både sentralt og lokalt heller bruker allerede eksisterende systemer 
som E-postsystemet og Nettsidesystemet som arkivsystem. 
 
Arbeidsutvalget og Brukerstøtte har arbeidet med å finne en løsning der uaktuelle dokumenter under 
fanen «Dokumenter» kan bli skjult. Dette er nå løst på en god måte. Dokumenter som tas bort fra 
nettsiden blir ikke slettet, men kan gjenfinnes i et skjult «arkiv». Dette vil gjøre 
nettsiden(Dokumenter) mer oversiktlig, og det blir lettere å finne fram til dokumenter som er 
aktuelle. 
 
Forberedelsene til Landsmøtet har nødvendigvis tatt mye oppmerksomhet og er behørig referert i 
Arbeidsutvalgets protokoller. Se også punkt 3 ovenfor. 
 

 
Økonomi i Postens Pensjonistforbund 
 

  2022-03-08 20:57:02 UTCSignert 2754426 7 / 17Oneflow ID Side



7 

 

Det er søkt om støtte fra de ordninger som er tilgjengelig sentralt. Vi fikk i 2021 tilskudd fra Posten 
med kr. 650 000,-. Flere avdelinger har etablert ordninger med grasrotandel og deltakelse i bingospill 
som har medført økte inntekter til avdelingene. I tillegg er det en del avdelinger som søker om og kan 
få tilskudd fra kretsene i Fagforbundet. Noen få avdelinger får også tilskudd fra kommuner/eldreråd 
m.v. 
 
Kontingenten for medlemmer i Postens Pensjonistforbund, vedtatt av Landsstyret, for 2021 har 
vært: 
 
 2021 
Medlemmer av Fagforbundet  102 
Medlemmer av Postens Pensjonistforbund     321 

 
 

 

Oppmerksomhet ved dødsfall 

Avtalen som vi har med Posten Norge og som går ut på at Postens Pensjonistforbund foretar bestilling 
av kranser/blomster til pensjonerte postansatte som går bort, ser ut til å virke som forutsatt. Det er 
de enkelte avdelingene som foretar bestillingene og Posten dekker utgiftene. I løpet av 2021 ble det 
bestilt 196 kranser til postpensjonister som gikk bort. Dette beløper seg til kr. 373.424,25. 
 

Politiske mål 
 
På alle disse områdene samarbeider vi med/gjennom Pensjonistforbundet. Politiske mål som er satt i 
Handlingsplanen må løses gjennom de årlige trygdeoppgjørene og kravene fra Pensjonistforbundet i 
forhold til Statsbudsjettene. 
Vi ba avdelingene om å engasjere seg i arbeidet med å få inn dyktige representanter i eldrerådene i 
kommuner og fylker på generell basis. Dette førte til at mange postpensjonister ble medlemmer av 
eldreråd ved forrige valg. Perioden varer i 4 år og vi bør ta sikte på å påvirke til dette ved neste valg 
også.  
 
8. Regnskap 2021 
 

Forbundet har mottatt statstilskudd for 2021 på kr. 401.350, -. Vi har mottatt kr. 374 407,- i 
momskompensasjon som fordeler seg som følger: sentralt kr. 211 732,- og til avdelingene kr. 162 
775,-. 
 
 
9.  Medlemstall/-verving 
 
9.1. Medlemsbevegelse 
 

Vi har i løpet av 2021 hatt en netto nedgang på 46 betalende medlemmer og har pr. 31.12.2021, 6020 
betalende medlemmer. Vervepremien har vært kr. 100,- for hvert nytt medlem. 238 nye medlemmer 
innebærer at det er utbetalt til sammen kr. 23.800, - i vervegodtgjørelse til avdelingene. De nye 
medlemmene verves både fra Fagforbundet og avdelingene – noe som tilsier at det gjøres et bra 
arbeid på dette området. 
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Det er en avtale med Fagforbundet som går ut på at alle som er organisert i Fagforbundet, og som 
slutter, får et brev om å bli innmeldt i Postens Pensjonistforbund, og avdelingene følger opp den 
enkelte. I tillegg får vi en liste fra Posten over alle ansatte som går ut i pensjon. På den måten fanger 
vi opp nye pensjonister som ikke er medlemmer i Fagforbundet.  
Vi har nå fått god erfaring med medlemssystemet og gjort noen få justeringer/oppdateringer og 
forbedringer blant annet på rapporter. Tilbakemeldingene fra avdelingene er gode, og det gjøres en 
god jobb med ajourføring i avdelingene.  
 
9.2 Medlemsoversikt pr. 31.12.2021  
 

  
Bet. 
medl. 

Bet. 
medl. 

Bet. 
medl. 

Bet. 
medl. 

Avdeling 2018 2019 2020 2021 

Oslo 897 856 859 854 
Østfold 285 272 260 266 
Romerike/Glåmdal 291 295 298 293 
Hedmark 309 312 300 292 
Gudbrandsdalen 223 227 226 225 
Vestoppland 168 161 159 156 
Vestfold 217 226 233 229 
Buskerud 328 329 330 325 
Telemark 196 197 198 195 
Stavanger 321 319 307 296 
Agder 300 305 319 315 
Hordaland 494 491 487 468 
Sunnhordland 89 84 95 92 
Haugesundsregionen 201 203 200 196 
Sunnmøre 153 151 151 173 
Romsdal 93 92 97 92 
Nordmøre 89 84 80 83 
Sogn og Fjordane 284 274 254 247 
Trøndelag Sør 299 322 329 342 
Trøndelag Nord 138 137 149 161 
Salten og Lofoten 200 202 200 183 
Vesterålen 51 54 47 49 
Mo 60 72 66 73 
Helgeland 83 92 79 77 
Tromsø 172 164 156 158 
Midt-Troms 108 116 115 112 
Harstad 75 72 72 68 

SUM 
 

6 124 6 110 
 

6 066 
 

6020 
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10. Sluttord 
 
Postens Pensjonistforbund kan se tilbake på et uvanlig arbeidsår. Ved starten av året håpet vi på at 
de tiltakene som nå var planlagt satt i gang – både på opplæring av tillitsvalgte og verving – skulle gi 
økt aktivitet og interesse ute i avdelingene. Imidlertid ble hele samfunnet også i 2021 rammet av en 
pandemi som har skapt store forstyrrelser i bl.a. i gjennomføringen av opplæringen og vervingen samt 
andre aktivitetene i avdelingene. 
 
Landsstyret er likevel fornøyd med at Landsmøtet kunne gjennomføres. Det er grunn til å være stolt 
over at møtet ble gjennomført digitalt for første gang og med gode tilbakemeldinger. Bruk av digitalt 
utstyr er trolig kommet for å bli også i vårt forbund. Landsmøtet la vekt på dette også i den nye 
handlingsplanen og det blir en viktig oppgave framover å tilrettelegge for at dette kan skje i hele 
organisasjonen.  
 
Vi er fornøyde med resultatene fra trygdeoppgjøret for 2021, men det gjenstår fortsatt mange 
utfordringer før vi har skapt et aldersvennlig samfunn. Det er stort fokus på dette arbeidet i mange 
deler av samfunnslivet og det er grunn til tro at vi vil se betydelige framskritt i tiden som kommer. 
Dette vil vi være med å bidra til både gjennom arbeidet i Postens Pensjonistforbund og 
Pensjonistforbundet. 
 
Postens Pensjonistforbund vil rette en spesiell takk for samarbeidet med Pensjonistforbundet og for 
forbundets innsats i 2021. Takken er spesielt knyttet informasjon vi har fått om Covid-19 regulering-
ene, men også om den stå-på-viljen og det høye aktivitetsnivået som forbundet har holdt.  
 

Oslo, 5.april 2022 
 
 
Kjellaug Kristiansen Jota  Jan Bekkevold           Inger-Marie Stokker 
     (sign.)                                        (sign.)                                                      (sign.) 
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Else M Myhre   Geir Gjelsten    Eli M. Ludvigsen 
     (sign.)                                             (sign.)                                             (sign.) 
 
 
Ingvar Kjøren   Irene Myklebust   Ann Karin Tenggren 
      (sign.)                                            (sign.)                                              (sign.) 
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1. Innledning 

Landsstyret har bestått av 
 
Leder   Kjellaug Kristiansen Jota     Hedmark 
Nestleder  Jan Bekkevold     Østfold 
Økonomiansvarlig Inger-Marie Stokker    Oslo 
Sekretær  Else Margrete Myhre    Oslo 
Styremedlem  Geir Gjelsten      Sunnmøre    
   Eli M. Ludvigsen     Hordaland 

Ingvar Kjøren     Oslo 
   Irene Myklebust     Haugesundsregionen  
   Ann Karin Tenggren               Salten og Lofoten 
1. varamedlem Holger Zachariassen               Agder 
2. varamedlem Birger Angelsen     Mo  
3. varamedlem Leif Bredli                Gudbrandsdal 
4. varamedlem Aase Marit Torsen               Romerike/Glåmdal 
Revisor  Laurentse Foss     Oslo 
Vararevisor  Stein Ingebrigtsen     Telemark 
 
Revisor møter med tale- og forslagsrett, men uten stemmerett, på de landsstyremøtene som 
behandler regnskap. 
 
2.Styrer og utvalg 

 

Postens Pensjonistforbund deltar i følgende styrer/utvalg/komiteer: 
 
• Sentralstyret og Landsstyret i Pensjonistforbundet. 
• Samarbeidskomiteen mellom Pensjonistforbundet og pensjonistforbundene i offentlig sektor 

(SAKO) 
• Nordisk Postpensjonistunion (NPPU)  
 
Postens Pensjonistforbund er representert i Landsstyret i Pensjonistforbundet ved leder og med 
økonomiansvarlig i Sentralstyret.  
Økonomiansvarlig er utpekt som prosessansvarlig i Pensjonistforbundets arbeid med 
organisasjonsutvikling av forbundet. 
Leder deltar i samarbeidskomiteen (SAKO).  
Nordisk Postpensjonistunion (NPPU) består av de tre lederne fra Danmark, Norge og Sverige. I 2019 
ble det besluttet at tidligere samarbeid i NPPU skulle opphøre – likevel slik at lederne i de 3 landene 
holder kontakt på e-post når det er behov for det. I 2022 har det vært lite kontakt mellom lederne. 
Dette skyldes at aktiviteten i de tre landene er veldig ulik og uten felles fokusområder, og dermed 
mindre interessant å bruke ressurser på.  
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3.Møter og seminarer 
 
Etter to år med coronaepidemi og begrensede muligheter for å samles, har 2022 vært et år med 
muligheter for å gjenoppta tradisjonelle aktiviteter uten antallsbegrensninger og avstandsregler. Det 
har vært lov å samles til medlemsmøter/kaffetreff og turer.  
 
Arbeidsutvalget fikk erfaring med å gjennomføre møter på ZOOM under pandemien. Dette opplevdes 
så positivt at 5 av årets møter er avviklet på ZOOM mens 8 av møtene har vært fysisk. Landsstyrets 
3 møter har vært gjennomført fysisk.  
 
Landsstyret har behandlet en rekke interne saker, men også hatt besøk av tre eksterne innledere.  
På landsstyremøtet i april presenterte John-Ingvard Kristiansen fra Barne-ungdoms og 
familiedirektoratet «TryggEst». Dette er et prosjekt som handler om å hindre vold mot sårbare 
eldre.  
På landsstyremøtet i oktober innledet Ragnhild Nestaas Dahl fra Pensjonistforbundet om foreslåtte 
endringer i Pensjonsreformen fra 2011.  
I oktober hadde vi også besøk av Steinar Barstad, fra Pensjonistforbundet som holdt foredrag om 
Bæssfarrollen. Dette foredraget var et felles opplegg med lederkonferansen som ble avholdt i 
etterkant av landsstyremøtet.  
Det er landsmøte i Pensjonistforbundet i 2023, og landsstyret har hatt fokus på 
landsmøteforberedelser. Det er blant annet sendt inn forslag som vil bli omtalt seinere i beretningen.  
 
Lederkonferansen ble avviklet på Thon Hotel Airport Gardermoen 19.-20.mai.  
Første kvelden ble benyttet til et felles opplegg sammen med landsstyret, som nevnt ovenfor.  
Øvrige temaer på lederkonferansen var aktuelle saker, forberedelse til Pensjonistforbundets 
landsmøte, presentasjon fra arbeidsgruppen som jobbet med medlemssystemet og TryggEst.  
I tillegg var en hovedpost på programmet en økt med innspill fra avdelingene/erfaringsutveksling om 
hva som fungerer bra og mulige utviklingsområder i avdelingene. Det kom mange gode innspill fra 
gruppearbeidet, og disse er sendt ut til avdelingene til lokal benyttelse.  
 
Landsstyret har behandlet to forslag fra avdelingene.  
Det ene var fremmet av Agder avdeling om å bevilge økonomisk støtte til Ukraina. Landsstyret 
avviste dette forslaget med begrunnelse at støtte allerede er gitt gjennom Pensjonistforbundet.  
Det andre forslaget var fra Haugesundsregionen avdeling og gjaldt krav om at regjeringen skal gi 
minstepensjonistene full strømstøtte. Intensjonen i forslaget ble støttet av landsstyret og oversendt 
Pensjonistforbundet som har tatt innspillet med i videre håndtering med regjeringen.  
 
Protokollene/referatene fra møtene har gjennom hele året blitt lagt ut på forbundets hjemmeside.  
 
Postens Pensjonistforbund har vært representert i følgende møter: 
 

• Sentralstyre- og landsstyremøter i Pensjonistforbundet 
• Møter i Pensjonistforbundet angående forberedelser til Trygdeoppgjøret og innspill til 

Statsbudsjett 
• SAKO-konferanse  
• Samarbeidsmøte med Posten Norge 
• Arendalsuka 
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Arbeidsutvalget har videre vært representert i følgende møter mv. i avdelingene: 
 

• 24.3.    Kjellaug Kristiansen Jota              årsmøte Gudbrandsdal 
• 30.3.    Kjellaug Kristiansen Jota   årsmøte Nordmøre 
• 7.4.     Kjellaug Kristiansen Jota   årsmøte Trøndelag Sør      
• 23.5.              Jan Bekkevold og Else M Myhre    medlemsmøte Telemark  
• 25.10.             Kjellaug Kristiansen Jota   medlemsmøte Sunnmøre 
• 22.11.              Kjellaug Kristiansen Jota             medlemsmøte Hedmark  
• 27.11.              Else M Myhre                               medlemsmøte Gudbrandsdal 
• 14. 12.             Kjellaug Kristiansen Jota              medlemsmøte Buskerud 

                        
        
4.Aktiviteten i avdelingene 
 
I 2022 ble årsmøtene igjen gjennomført fysisk med unntak av Oslo som gjennomførte møtet digitalt. 
Det ble valgt ny leder i avdelingene Hedmark, Vestfold og Tromsø.  
Det meldes fra flere avdelinger at det er en økende utfordring å finne medlemmer som vil påta seg 
tillitsverv. To avdelinger er av denne årsak blitt avviklet i løpet av året. Det gjelder avdelingene 
Vestoppland og Romsdal. Nærmere orientering er gitt seinere i beretningen.  
 
Av møtereferater og andre meldinger, går det frem at avdelingene i hovedsak fungerer greit. Det er 
registrert en rimelig bra verveaktivitet i mange avdelinger, men det er store variasjoner.  
Vi har fortsatt utfordringer når det gjelder å skape interesse for arbeidet med faglige spørsmål, 
men det er et mål å skape interesse for økt deltakelse lokalt når det gjelder arbeidet med å skape et 
aldersvennlig samfunn. Pensjonistenes deltakelse og synlighet i kommunene blir bare viktigere og 
viktigere etter hvert som levealderen øker.   
 
Landsstyret vedtok i 2019 at det skulle settes i gang et styrekurs i avdelingene. Dette har vært et 
satsingsområde også i 2022 og vil fortsette i 2023. I 2022 er disse kursene er gjennomført: 

• 5.5. Felleskurs Trøndelag Sør og Trøndelag Nord: Kjellaug Kristiansen Jota og  
                                                                              Inger-Marie Stokker                      

• 1.9. Felleskurs Haugesundsregionen,  
      Hordaland og Sunnhordland                 Kjellaug Kristiansen Jota og 
                                                                              Jan Bekkevold 
 

Landsstyret godkjente i 2021 et kursopplegg som Brukerstøtte har gjennomført for at tillitsvalgte i 
avdelingsstyrene skal bli i stand til å bruke epostsystemet og hjemmesidene på en aktiv måte. 
Opplæringen startet høsten 2021 i to avdelinger og ble intensivert i 2022 med tretten nye 
avdelinger.  
Tema på kurset har vært orientering om forbundets nettbaserte ressurser, medlemssystemet, 
epostsystemet, hvordan skrive for web, journalistkurs for ikke-journalister, nettsidesystemet og 
brukerdokumenter med tips fra Brukerstøtte. Kurset er meget godt tatt imot, og det er planer om å 
gjennomføre kurset for de resterende avdelingene i 2023.  
 
Flere avdelinger bruker nå sin hjemmeside på en aktiv måte. Det er et mål at alle avdelinger med 
tiden skal benytte hjemmesiden aktivt i kommunikasjon med sine medlemmer. Brukerstøtte har tatt i 
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bruk et statistikksystem (Pirsch) som viser at flere nå logger seg inn på nettsidene. Dette er en 
positiv utvikling for forbundet. 
 
Ved utgangen av året består Brukerstøtte av 3 personer. Holger Zachariassen er leder og Knut 
Hovslien og Roy Charles Lund er medlemmer.    
   
Arbeidsutvalget har vært til stede på følgende jubileer: 
 
17.9.  Midt-Troms       30 års jubileum  Kjellaug Kristiansen Jota 
1.10.  Gudbrandsdal       30 års jubileum  Kjellaug Kristiansen Jota 
22.10.            Sogn og Fjordane 25 års jubileum             Kjellaug Kristiansen Jota 
24.11.             Mo                       30 års jubileum             Jan Bekkevold 
 
5.Informasjon 
 
Postens Pensjonistforbund disponerer inntil 1 side i bladet Pensjonisten. Gjennom året er denne siden 
fullt utnyttet. Arbeidsutvalget har likevel erfart at det er blitt vanskeligere å få tilstrekkelig med 
stoff til disse sidene. Det er derfor tatt grep med avdelingene slik at situasjonen ser lysere ut for 
neste år. Utviklingen vil bli nøye fulgt opp, og Arbeidsutvalget ønsker sterkt at vi skal kunne holde 
grepet for fortsatt å levere lokalt stoff. 
 
Vårt epostsystem brukes nå i hovedsak til all informasjon med avdelingene. Enkeltmedlemmer 
henvender seg til forbundet i felles epostkasse.  
Systemet fungerer rimelig greit, men vi ser at enkelte avdelinger ikke er ofte nok inne på sin 
epostkasse. Viktig informasjon til avdelingene når av denne grunn ikke frem eller forinkes og blir et 
hinder for god kommunikasjon mellom forbundet og avdelingene. 
 
Forbundets hjemmeside brukes til å gi informasjon til avdelinger og medlemmer om aktuelle saker – 
både i forbundet og fra Pensjonistforbundet. På hjemmesiden kan medlemmene også finne de 
viktigste dokumentene til forbundet som f.eks. protokoller, vedtekter, handlingsplaner i tillegg til 
aktuelle nyheter. Det finnes også lenker til andre viktige nettsider. 
 
6.SAKO samarbeidet 
 
Årets SAKO-konferanse ble gjennomført i Oslo Kongressenter 2. november. Kjellaug Kristiansen 
Jota, Jan Bekkevold, Else M Myhre, Jan Dybvik, Mai Eidem Olsen og Øyvind Hegglund deltok fra 
Postens Pensjonistforbund. I tillegg deltok Inger-Marie Stokker som medlem av sentralstyret i 
Pensjonistforbundet.  
Tema for årets konferanse var den politiske situasjonen, regjeringens forslag til statsbudsjett for 
2023, Bo-trygt-hjemme-reformen, pensjonistutvalgets innstilling, eldrerådsopplæring og nytt fra 
organisasjonene. 
Det har vært avholdt 1 møte på Teams i løpet av året. 
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7. Pensjonistforbundet  
 
Politiske mål 
 
Når det gjelder eldrepolitiske saker/mål, samarbeider vi med Pensjonistforbundet. Politiske mål som 
er satt i Handlingsplanen må løses gjennom de årlige trygdeoppgjørene og kravene fra 
Pensjonistforbundet i forhold til Statsbudsjettene. Dette innebærer at vi deltar i utformingen av 
krav både til statsbudsjettet og trygdeoppgjøret og deltar i møter når kravene overleveres til 
statsråden.  
 
7.1.Pensjons-/trygdeoppgjøret 
 
Det ble mye støy rundt trygdeoppgjøret for 2022. Pensjonistforbundet arrangerte protestmøte 
foran Stortinget for å vise sterk uenighet mot at pensjonistene ble frarøvet etterslepet som 
skyldtes for lavt anslag på fjorårets lønnsvekst. Det endelige resultatet ble en økning på 4,12 prosent 
på årsbasis.  
Det er tidligere besluttet at alderspensjon fra folketrygden i 2022 skal reguleres med et 
gjennomsnitt av lønns- og prisveksten, men ikke høyere enn lønnsveksten. Misnøyen med årets oppgjør 
skyldtes at etterslepet som ble beregnet til 1,1 prosent bare ble godtgjort med 0,55 prosent.  
 
Pensjonistforbundet kjemper kontinuerlig for bedring av minstepensjonene og har fått innfridd sine 
krav gjennom Statsbudsjettet fire ganger. Enslige minstepensjonister sliter mest, og 
Pensjonistforbundet gjentar kravet om å få etablert en opptrappingsplan som gjør at 
minstepensjonistene kommer over EU`s fattigdomsgrense. 

 
7.2 Statsbudsjettet 
 

Pensjonistforbundet har som nevnt innledningsvis møter med ansvarlig statsråd angående 
statsbudsjettene. Pensjonistforbundet er enige med Regjeringen om at det skal være fire møter i 
året for å drøfte/forhandle saker av betydning for eldre.  
Pensjonistforbundet har søkelys på saker som gjelder den økonomiske utviklingen for pensjonister og 
som forbedrer pensjonistenes livskvalitet. Som eksempler kan nevnes styrking av kommuneøkonomien, 
støtteordninger, midler til å bekjempe ensomhet blant eldre, tannhelse og digital opplæring.  
 
7.3. Pensjonistforbundets landsmøte 2023 
 
Pensjonistforbundets landsmøte skal avvikles i 2023, 2 år på etterskudd grunnet pandemien.  
Forberedelsene er godt i gang, og Postens Pensjonistforbund har vært representert i to av de 
forberedende utvalgene. Inger-Marie Stokker har ledet arbeidsgruppen for organisasjonsutvikling, og 
Kjellaug K Jota har deltatt i arbeidsgruppen for framtidig handlingsprogram.  
 
Landsstyret har vært involvert i det forberedende arbeidet, og avdelingslederne ble informert i 
lederkonferansen før relevant informasjon ble sendt til avdelingene med anmodning om engasjement. 
 
Avdelingene Gudbrandsdal, Oslo og Trøndelag Sør fremmet konkrete forslag. Sammen med 
Arbeidsutvalgets forslag, besluttet Landsstyret forslag på følgende ni områder oversendt til videre 
behandling: Forhandlingsrett, økt minstepensjon for enslige, opplæring av eldrerådene, 
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pengespillforskrift, nasjonal hørselsplan, boligpolitikk, kvalifisert helsepersonell, midler til digital 
opplæring og gratis tannpleie.  
 
Landsstyret har også besluttet at Jan Bekkevold skal være forbundets delegat på landsmøtet i tillegg 
til Inger-Marie Stokker som deltar gjennom sentralstyret og Kjellaug K Jota som deltar gjennom 
landsstyret.  
 
 
 
 
 
8. Interne saker 
 
Vestoppland avdeling 
 
Årsmøtet i Vestoppland avdeling besluttet at avdelingen burde legges ned. I henhold til vedtektenes 
paragraf 11 er det landsstyret som tar endelig beslutning om nedleggelse.  
Etter innstilling fra Arbeidsutvalget besluttet landsstyret følgende: «Vestoppland avdeling avvikles 
fra og med 1. april 2022. Det iverksettes et arbeid med å integrere avdelingens medlemmer i en annen 
avdeling; fortrinnsvis i Gudbrandsdal avdeling. Landsstyret henstiller til Gudbrandsdal avdeling å lede 
dette arbeidet i tett samarbeid med tidligere leder i Vestoppland avdeling og Arbeidsutvalget. 
Vestoppland avdelings aktiva overføres til ny avdeling når saken er endelig avklart. Landsstyret ber 
om at saken gis rimelig prioritet slik at spørsmålet om tilhørighet ikke påfører medlemmene unødig 
belastning». 
Arbeidet er avsluttet og medlemmene overført til Gudbrandsdal fra og med 1.juni 2022. Det samme 
er avdelingens aktiva.  
 
Romsdal avdeling 
 
Romsdal avdeling besluttet i ekstraordinært årsmøte at avdelingen burde legges ned. I henhold til 
vedtektenes paragraf 11 er det landsstyret som tar endelig beslutning om nedleggelse.  
Etter innstilling fra Arbeidsutvalget besluttet landsstyret 19. mai 2022 følgende: «Romsdal avdeling 
avvikles fra og med 1. mai 2022. Det iverksettes et arbeid med å integrere avdelingens medlemmer i 
en annen avdeling; fortrinnsvis Nordmøre avdeling. Nordmøre avdeling er en liten avdeling, og 
landsstyret mener at det kan være hensiktsmessig at også Sunnmøre avdeling deltar i det videre 
arbeidet. Landsstyret henstiller til Nordmøre avdeling å lede dette arbeidet i tett samarbeid med 
tidligere leder i Romsdal avdeling, Sunnmøre avdeling og Arbeidsutvalget. Romsdal avdelings aktiva 
overføres til ny avdeling når saken er endelig avklart. Landsstyret ber om at saken gis rimelig 
prioritet slik at spørsmålet om tilhørighet ikke påfører medlemmene unødig belastning.»  
Arbeidet er avsluttet og samtlige medlemmer er overført til Nordmøre avdeling fra og med 1. mai 
2022. Det samme er avdelingens aktiva.  
 
Organisatoriske forhold 
 
I tillegg til opplæring av tillitsvalgte, er det arbeidet mye med å kunne tilby medlemmene opplæring i 
digitale medier som nettbrett og telefon. I samarbeid med Pensjonistforbundet er det gjennomført 
et opplegg med Pensjonistforbundets kursmateriell. Opplegget er gjort kjent for samtlige avdelinger, 
og det er gjennomført en rekke kurs i mindre grupper med veiledere. Det er til sammen gjennomført 
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15 kurs med 72 deltakere i avdelingene Gudbrandsdal, Hedmark, Romerike Glåmdal og Oslo. Det har 
blitt lagt vekt på opplæring i programheftet «Digital kommunikasjon». Styret i Hedmark avdeling har 
i tillegg fått flere kurs i «Digitalt kontor».  
Opplæring i bruk av digitale medier er viktig for å sette medlemmene i stand til å betjene enkle 
tjenester på nettet. Dette vil bidra til å hindre utenforskap og ensomhet, noe som er svært viktig i 
vår tid. 
 
Håndboka for tillitsvalgte, som ble utarbeidet i 2018, er oppdatert også i 2022. Håndboka er 
tilgjengelig på hjemmesiden og er ment som et hjelpemiddel for tillitsvalgte i det daglige arbeidet i 
avdelingene. 
 
Brukerstøtte har oppdatert malene som ligger tilgjengelige på nettsiden til bruk for avdelings- 
styrenes tillitsvalgte. 
 
Forbundet har i perioden avsluttet systemet Google Analytics og gått over til et tysk system som 
følger GDPR-lovgivningen. Det nye abonnementet deles mellom forbundet og ekstern brukerstøtte 
(Asbjørn Ness). 
 
Forbundet har inngått avtale med Tripletex om nytt regnskapssystem som trer i kraft fra 1.1.2023. 
 
Nytt medlemssystem 
 
Sunnmøre avdeling fremmet forslag om å ta en gjennomgang av medlemssystemet for om mulig å gjøre 
forenklinger som kunne lette arbeidet for økonomiansvarlige i avdelingene. Landsstyret nedsatte en 
arbeidsgruppe som fikk mandat til å arbeide med saken. Arbeidsgruppen ble ledet av Jan Bekkevold. 
Geir Gjelsten, Holger Zachariassen og Aud Irene Dalen Nielsen ble medlemmer av gruppa.  
 
Etter grundig arbeid med kartlegging av mulige tilbydere og testing av løsning, besluttet landsstyret 
at det etableres et nytt medlemssystem med leverandør Zubarus fra 1.1.2023. Det nye systemet vil 
bidra til vesentlig forenkling og forbedring for avdelingenes økonomiansvarlige ved innkreving og 
regnskapsføring av medlemskontingent.  
 
Alle personopplysninger i gammelt system er automatisk overført til nytt system. Framtidig 
vedlikehold av personopplysninger vil skje som tidligere i avdelingene.  
Medlemmene kan nå velge betalingsmåte. De aktuelle valgene er kort, AvtaleGiro/E-faktura, VIPPS, 
faktura via e-post eller i postkassen. Printing og utsending av innbetalingsblanketter vil bli ordnet fra 
leverandøren (Zubarus).  
Medlemskontingenten blir innkrevd sentralt, og avdelingene vil etter avtalte frister få overført 
avdelingens andel av kontingenten. Oppfølging og purring på ikke-betalt kontingent vil skje 
automatisk. 
 
Leverandøren vil sørge for datavask en gang pr. år. Det vil innebære sjekk av postadresser, døde 
personer, fødselsdato og mobilnummer. 
 
Systemet gir muligheter for utsendelse av SMS, også med medlemskort, til de som ønsker det. Det 
er også mulig å sende epost fra systemet, og det kan opprettes arrangementer som turer, møter og 
lignende.  
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Brukerstøtte (intern) har utarbeidet brukerveiledning for systemet og vil fortsatt administrere våre 
tilganger og avganger i systemet. Det vil fortsatt være et tofaktor påloggingssystem. 
 
Økonomi i Postens Pensjonistforbund  
 
Det er søkt om støtte fra de ordninger som er tilgjengelig sentralt. Vi fikk i 2022 tilskudd fra Posten 
med kr. 650 000,-. Flere avdelinger har etablert ordninger med grasrotandel og deltakelse i bingospill 
som har medført økte inntekter til avdelingene.  
I tillegg er det en del avdelinger som søker om og kan få tilskudd fra kretsene i Fagforbundet. Noen 
få avdelinger får også tilskudd fra kommuner/eldreråd m.v. 
 
Kontingenten for medlemmer i Postens Pensjonistforbund, vedtatt av Landsstyret, for 2022 har 
vært: 
 
 2022 

Medlemmer av Fagforbundet  102 
Medlemmer av Postens Pensjonistforbund     336 

 

Oppmerksomhet ved dødsfall 
 
Avtalen som vi har med Posten Norge og som går ut på at Postens Pensjonistforbund foretar bestilling 
av kranser/blomster til pensjonerte postansatte som går bort, ser ut til å virke som forutsatt. Det er 
de enkelte avdelingene som foretar bestillingene, og Posten dekker utgiftene.  
I løpet av 2022 ble det bestilt 201 kranser til postpensjonister som gikk bort. Dette beløper seg til 
kr. 393.091, -. 
 

9. Regnskap 2022 
 

Forbundet har mottatt statstilskudd for 2022 på kr. 221.212, -, som gjelder for både 2021 og 2022. 
Vi har mottatt kr. 522 530- i momskompensasjon som fordeler seg som følger: Sentralt kr. 152 776,- 
og til avdelingene kr. 369 754,-. 
 
10 Medlemstall/-verving 
 
10.1. Medlemsbevegelse 
 

Vi har i løpet av 2022 hatt en netto nedgang på 139 betalende medlemmer og har pr. 31.12.2022, 5881 
betalende medlemmer.  
Vervepremien har vært kr. 100,- for hvert nytt medlem. 290 nye medlemmer innebærer at det er 
utbetalt til sammen kr. 29 000, - i vervegodtgjørelse til avdelingene. De nye medlemmene verves både 
fra Fagforbundet og avdelingene – noe som tilsier at det gjøres et bra arbeid på dette området. 
 
Det er en avtale med Fagforbundet som går ut på at alle som er organisert i Fagforbundet, og som 
slutter, får et brev om å bli innmeldt i Postens Pensjonistforbund, og avdelingene følger opp den 
enkelte. I tillegg får vi en liste fra Posten over alle ansatte som går ut i pensjon. På den måten fanger 
vi opp nye pensjonister som ikke er medlemmer i Fagforbundet.  
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Vi har nå fått god erfaring med medlemssystemet og gjort noen få justeringer/oppdateringer og 
forbedringer blant annet på rapporter. Tilbakemeldingene fra avdelingene er gode, og det gjøres en 
god jobb med ajourføring i avdelingene.  
 
10.2 Medlemsoversikt pr. 31.12.2022 
 

  
Bet. 
medl. 

Bet. 
medl. 

Bet. 
medl. 

Avdeling 2020 2021 2022 

Oslo 859 854 850 
Østfold 260 266 307 
Romerike/Glåmdal 298 293 279 
Hedmark 300 292 286 
Gudbrandsdalen 226 225 370 
Vestoppland 159 156 0 
Vestfold 233 229 225 
Buskerud 330 325 315 
Telemark 198 195 182 
Stavanger 307 296 291 
Agder 319 315 316 
Hordaland 487 468 458 
Sunnhordland 95 92 94 
Haugesundsregionen 200 196 187 
Sunnmøre 151 173 180 
Romsdal 97 92 0 
Nordmøre 80 83 162 
Sogn og Fjordane 254 247 232 
Trøndelag Sør 329 342 330 
Trøndelag Nord 149 161 163 
Salten og Lofoten 200 183 174 
Vesterålen 47 49 41 
Mo 66 73 72 
Helgeland 79 77 57 
Tromsø 156 158 133 
Midt-Troms 115 112 109 
Harstad 72 68 69 

SUM 
 

6 066 
 

6020 
 

5882 

 

11. Sluttord 
 
Postens Pensjonistforbund kan se tilbake på et godt arbeidsår. Det er nå mer enn 1 million 
alderspensjonister i Norge. De fleste har bra helse og klarer seg i egne hjem. Det er et mål at eldre 
skal kunne delta i samfunnet på lik linje med andre. Det betyr at myndighetene, og særlig kommunene, 
må planlegge for et aldersvennlig samfunn. Pensjonistenes egen aktivitet og deltakelse er viktig for å 
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få dette til. Som pensjonister må vi ha en stemme som høres og er i stand til å stille krav. Dette vil vi 
være med å bidra til både gjennom arbeidet i Postens Pensjonistforbund og Pensjonistforbundet. 
 
Postens Pensjonistforbund vil rette en spesiell takk for samarbeidet med Pensjonistforbundet og for 
forbundets innsats i 2022.  
 
 
 
Kjellaug Kristiansen Jota  Jan Bekkevold           Inger-Marie Stokker 
     (sign.)                                        (sign.)                                                      (sign.) 
 
 
Else M Myhre   Geir Gjelsten    Eli M. Ludvigsen 
     (sign.)                                             (sign.)                                             (sign.) 
 
 
Ingvar Kjøren   Irene Myklebust   Ann Karin Tenggren 
      (sign.)                                            (sign.)                                              (sign.) 
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Årsberetning for 2023 

1. Innledning 
Landsstyret har bestått av: 

Leder: Kjellaug K Jota Hedmark 
Nestleder: Jan Bekkevold Østfold 
Økonomiansvarlig: Inger-Marie Stokker Oslo 
Sekretær: Else Margrete Myhre Oslo 
Styremedlem: Geir Gjelsten Sunnmøre 
  Eli M. Ludvigsen Hordaland 
  Ingvar Kjøren Oslo 
  Irene Myklebust Haugesundsregionen 
  Ann Karin Tenggren Salten og Lofoten 
1. varamedlem: Holger Zachariassen Agder 
2. varamedlem: Birger Angelsen Mo 
3. varamedlem: Leif Bredli Oppland 
4. varamedlem: Aase Marit Torsen Romerike/Glåmdal 
Revisor: Laurentse Foss Oslo 
Vararevisor: Stein Ingebrigtsen Telemark 

Revisor møter med tale- og forslagsrett, men uten stemmerett, på de landsstyremøtene som 
behandler regnskap. 

2. Styrer og utvalg 
Postens Pensjonistforbund deltar i følgende styrer/utvalg/komiteer: 

• Sentralstyret og Landsstyret i Pensjonistforbundet ved henholdsvis økonomiansvarlig 
og leder. 

• Samarbeidskomiteen mellom Pensjonistforbundet og pensjonistforbundene i offentlig 
sektor (SAKO) ved leder. 

• Økonomiansvarlig er medlem av Pensjonistforbundets Organisasjonsutvalg.  
 
Nordisk Postpensjonistunion (NPPU) består av de tre lederne fra Danmark, Norge og 
Sverige. I 2019 ble det besluttet at tidligere samarbeid i NPPU skulle opphøre – likevel slik at 
lederne i de 3 landene holder kontakt på e-post når det er behov for det. I 2023 har det vært 
kontakt mellom lederne ved to anledninger.  
  
Forbundet har også vært representert i følgende møter: 

• Møter i Pensjonistforbundet angående forberedelser til Trygdeoppgjøret og innspill 
til Statsbudsjett  

• SAKO-konferanse, også punkt 6.  
• Helsekonferansen, se punkt 7.4. 
• Samarbeidsmøte med Posten Bring AS.  
• Arendalsuka 

Landsmøtet 2024Dagsordens punkt 3
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3. Møter og seminarer  

Protokoller fra møtene har gjennom hele året blitt lagt ut på forbundets hjemmeside. 

3.1 Arbeidsutvalget  
Arbeidsutvalget har hatt 6 møter på ZOOM og 5 fysiske møter. 

3.2 Landsstyrets møter  
Landsstyret har gjennomført 4 møter i 2023. To av møtene har vært fysiske, ett møte har 
vært på ZOOM og ett møte har vært skriftlig. I tillegg deltok landsstyrets medlemmer på 
lederkonferansen i april.  Landsstyret har behandlet en rekke interne saker, men også hatt 
besøk av fem eksterne innledere. 
 

• På landsstyremøtet i februar presenterte generalsekretær i Pensjonistforbundet Harald 
O Normann tanker og opplegg for Pensjonistforbundets landsmøte som var planlagt 
for mai-juni. I tillegg presenterte Bjørg Vatnedalen fra Fagforbundet status i arbeidet 
med å integrere Post og Finans i Fagforbundet.  

• På landsstyremøtet i november innledet generalsekretær Arne Halaas om «Etter 
landsmøtet- utfordringer for Pensjonistforbundet».  

• I samme møte innledet rådgiver i Pensjonistforbundet, Ragnhild Nestaas Dahl om 
«Statsbudsjettet 2024- konsekvenser for pensjonistene». I tillegg presenterte rådgiver 
i Pensjonistforbundet Sindre Farstad rapporten «Pensjonistenes levekår 2023» - en 
rapport utarbeidet av Pensjonistforbundet. 

 
Landsstyret har gjort nødvendige vedtak i forbindelse med landsmøtet 2024, se punkt 8.4. 
 
Landsstyret har også vedtatt kontingent for 2024. For medlemmer av Fagforbundet blir 
kontingenten kr. 150,00 per år og for ikke-medlemmer av Fagforbundet blir kontingenten kr. 
350,00. 

3.3 Lederkonferansen  
Lederkonferansen ble avviklet på Thon Hotel Oslo Airport 18.-19-april. Første kvelden ble 
benyttet til et felles opplegg sammen med landsstyret, som nevnt ovenfor. Halvor Olestad 
underholdt med fortellinger og anekdoter. 

Øvrige temaer på lederkonferansen var aktuelle saker, gjennomgang av det nye 
medlemssystemet og det nye epostsystemet. Nestleder i Pensjonistforbundets helseutvalg, 
Sven Anders Haugtomt snakket om temaet «Utenforskap/ensomhet 
- skal vi bry oss?». I tillegg orienterte han om saker som Helseutvalget jobber med. Werner 
Christie holdt foredrag med tittelen «Er pensjonister et problem?». Inger-Marie Stokker 
presenterte hva som er eldrerådenes ansvar og arbeidsmåte. Sist, men ikke minst var en 
hovedpost på programmet «Spørretimen» en økt med innspill fra avdelingene/-
erfaringsutveksling, gjennomført i mindre grupper.  

3.4 Møter i avdelingene 
Arbeidsutvalget har vært representert i følgende møter mv. i avdelingene: 

2. mars Jan Bekkevold Årsmøte Trøndelag Sør 

7. mars Kjellaug K Jota Årsmøte Trøndelag Nord 

16. mars  Kjellaug K Jota Årsmøte Tromsø 
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23.mars Kjellaug K Jota Årsmøte Telemark 

18.-19. oktober Jan Bekkevold Medlemsmøter Nordmøre og Romsdal 

26. november Kjellaug K Jota Medlemsmøte Oppland 

26. november Kjellaug K Jota Medlemsmøte Hedmark 

 
4. Aktiviteten i avdelingene 

I 2023 ble det ble valgt 8 nye ledere. Det var i avdelingene Sunnhordland, Salten og Lofoten, 
Romerike/Glåmdal, Trøndelag Sør, Trøndelag Nord, Oslo, Buskerud, Sogn og Fjordane.  

Av møtereferater og andre meldinger, går det frem at avdelingene i hovedsak fungerer greit. 
Det er registrert en rimelig bra verveaktivitet i mange avdelinger, men det er store 
variasjoner. Vi har fortsatt utfordringer når det gjelder å skape interesse for arbeidet med 
faglige spørsmål, men det er et mål å skape interesse for økt deltakelse lokalt når det gjelder 
arbeidet med å skape et aldersvennlig samfunn og regjeringens reform som heter «Bo-trygt-
hjemme».  Pensjonistenes deltakelse og synlighet i kommunene blir bare viktigere og 
viktigere etter hvert som levealderen øker. 

 
4.1 Styrekurs 
Satsingen på styrekurs som landsstyret vedtok i 2019 er nå så godt som gjennomført. Alle 
avdelinger har fått tilbud om kurs og det er bare en håndfull som ikke har tatt imot tilbudet. I 
2023 er disse kursene gjennomført: 

• 25.januar: Nordmøre avdeling: Jan Bekkevold og Kjellaug K Jota   
• 2. februar: Felleskurs Gudbrandsdalen og Hedmark avdelinger: Jan Bekkevold og 

Kjellaug K Jota 

4.2 Datakurs for tillitsvalgte 
Landsstyret godkjente i 2021 et kursopplegg som Brukerstøtte har gjennomført for at 
tillitsvalgte i avdelingsstyrene skal bli i stand til å bruke epostsystemet, medlems-systemet og 
hjemmesidene på en aktiv måte.  
Opplæringen har vært gjennomført i perioden 2021 – 2023 og 130 tillitsvalgte i 21 avdelinger 
har tatt imot tilbudet om opplæring.  

Temaer på kurset har vært  

• orientering om forbundets nettbaserte ressurser 
• medlemssystemet  
• e-postsystemet 
• hvordan skrive for web 
• nettsidesystemet  
• brukerdokumenter og tips fra Brukerstøtte.  

Ved utgangen av året består Brukerstøttegruppen av 3 personer: Holger Zachariassen er 
leder, Knut Hovslien og Roy Charles Lund er medlemmer. 
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5. Informasjon 

Forbundets hjemmeside brukes til å gi informasjon til avdelinger og medlemmer om aktuelle 
saker – både i forbundet og fra Pensjonistforbundet. På hjemmesiden kan medlemmene 
også finne de viktigste dokumentene til forbundet som f.eks. protokoller, vedtekter, 
handlingsplaner i tillegg til aktuelle nyheter. Det finnes også lenker til andre viktige nettsider. 

Vårt epostsystem brukes nå i hovedsak til all informasjon med avdelingene. 
Enkeltmedlemmer henvender seg til forbundet i felles epostkasse. Systemet fungerer rimelig 
greit, men vi ser at enkelte avdelinger ikke er ofte nok inne på sin postkasse. Viktig 
informasjon til avdelingene når av denne grunn ikke frem eller forsinkes og blir et hinder for 
god kommunikasjon mellom forbundet og avdelingene. 

Postens Pensjonistforbund disponerer inntil 1 side i bladet Pensjonisten. Gjennom året er 
denne siden fullt utnyttet med gode bidrag fra avdelingene og enkeltpersoner. 
Arbeidsutvalget følger systematisk opp dette slik at vi fortsatt kan levere lokalt stoff. 
Innholdsmessig har det skjedd en vridning slik at det i tillegg til historisk stoff også presenteres 
stoff fra aktuelle hendelser og begivenheter.  

 
6. SAKO samarbeidet  

Årets SAKO-konferanse ble gjennomført i Oslo Kongressenter 1. november. Kjellaug K Jota, 
Jan Bekkevold, Else M Myhre, Rutt Siri Kregnes og Bjørn Kaasa deltok. I tillegg deltok Inger-
Marie Stokker som medlem av sentralstyret i Pensjonistforbundet. 

Tema for årets konferanse var den politiske situasjonen, regjeringens forslag til statsbudsjett 
for 2024, Bo-trygt-hjemme-reformen, presentasjon av rapporten «Pensjonisters levekår 
2023», fripoliser og samordningsfella.  

 
7. Pensjonistforbundet 

Politiske  mål 
Når det gjelder eldrepolitiske saker/mål, samarbeider vi med Pensjonistforbundet. Politiske 
mål som er satt i Handlingsplanen må løses gjennom de årlige trygdeoppgjørene og kravene 
fra Pensjonistforbundet i forhold til Statsbudsjettene. Dette innebærer at vi deltar i 
utformingen av krav både til statsbudsjettet og trygdeoppgjøret og deltar i møter når kravene 
overleveres til statsråden. 

7.1.Pensjons-/trygdeoppgjøret 
Resultatet av årets trygdeoppgjør ble at alderspensjon fra Folketrygden økte med 8,54 
prosent fra 1. mai 2023. Virkningen på årsbasis ble 6,91 prosent. Pensjonen fastsettes nå 
som gjennomsnitt av lønnsvekst og prisvekst. Til sammenligning kan nevnes at hvis det 
gamle systemet fortsatt hadde vært gyldig ville veksten vært henholdsvis 5,61 prosent og 
4,93 prosent. Med andre ord kan vi tydelig se at nytt regime er en fordel for pensjonistene. 

Den høye prisveksten har vært en utfordring i 2023. I sum har alderspensjonen fra 
Folketrygden svekket seg med 0,3 prosentpoeng de siste 1o årene.  

Pensjonistforbundet kjemper kontinuerlig for bedring av minstepensjonene og har gjentatt 
kravet om å få etablert en opptrappingsplan som gjør at minstepensjonistene kommer over 
EUs fattigdomsgrense. 
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7.2 Statsbudsjettet 
Pensjonistforbundet har som nevnt innledningsvis møter med ansvarlig statsråd angående 
trygdeoppgjøret og statsbudsjettet. Det er fire møter i året for å drøfte/forhandle saker av 
betydning for eldre. 

Pensjonistforbundet har søkelys på saker som gjelder den økonomiske utviklingen for 
pensjonister, og har i 2023 dokumentert at forskjellene i levestandard øker og at de som har 
minst fra før fortsatt kommer dårligst ut. Andre eksempler på saker kan nevnes styrking av 
kommuneøkonomien, støtteordninger, midler til å bekjempe ensomhet blant eldre, tannhelse 
og digital opplæring. 

7.3. Pensjonistforbundets landsmøte 2023 
Pensjonistforbundets landsmøte ble avviklet på Lillestrøm i perioden 29. mai til 1. juni. Fra 
Postens Pensjonistforbund deltok Inger-Marie Stokker, Kjellaug K Jota og Jan Bekkevold.  

Landsmøtet vedtok nytt handlingsprogram for perioden 2023-2026, oppdaterte vedtektene, 
etablerte nytt organisasjonsutvalg og foretok valg av nytt sentralstyre og landsstyre. En viktig 
sak for dette landsmøtet var å vedta at fylkessekretærene skal ansettes sentralt og at det 
skal etableres nye tilsettingsforhold/arbeidsavtaler med sikte på like lønns- og 
pensjonsforhold. Kontingent for kommende periode ble vedtatt med en økning på kr. 80,00 
for hvert av årene.  

Landsmøtet besluttet å opprette et permanent organisasjonsutvalg, og Inger-Marie Stokker 
ble fast medlem av utvalget. Hun ble også gjenvalgt som medlem av sentralstyret i forbundet.  

7.4. Helsekonferansen 
Helseutvalget i Pensjonistforbundet avviklet årets Helsekonferanse i Drammen den 19. 
september. Deltakere var Kjellaug K Jota, Jan Bekkevold og Inger-Marie Stokker. Temaer for 
konferansen var:  

• Bo-trygt-hjemme-reformen 
• Behovet for myndiggjorte og kompetente medarbeidere i omsorgstjenesten 
• Trygghet for tjenester og støtte til pårørende 
• Levende lokalmiljø 
• Bolig og tilgjengelighet 
• Velferdsteknologi 
• Erfaringsutveksling fra kommuner som er kommet langt i arbeidet med å skape 

aldersvennlige kommuner.  

 
8. Interne saker 

8.1 Generelt 
Nytt epostsystem (ZOHO) og medlemssystem er implementert og tatt fullt i bruk. Se 
nærmere om medlemssystemet seinere i rapporten. 

Arbeidsutvalget har også vurdert om «Regler om universell utforming av innholdet på 
nettsidene» skal innføres. Etter vurderinger sammen med intern og ekstern brukerstøtte, er 
beslutningen at vi ikke gjennomfører en total omlegging.  

8.2 Opplæring i bruk av digitale medier  
Opplæringen i bruk av digitale medier som startet i 2022 har fortsatt i 2023. I samarbeid med 
Pensjonistforbundet er det gjennomført opplegg med bruk av forbundets kursmateriell. I 2023 
er det gjennomført 16 kurs med til sammen 73 deltakere. For 2022 var tallene henholdsvis 15 
og 22. Det er avdelingene Hedmark, Oppland, Oslo og Østfold som har gjennomført disse 
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kursene. I tillegg har medlemmer i Harstad benyttet seg av kommunens tilbud om tilsvarende 
kurs.  

8.3 Håndboka for tillitsvalgte 
Håndboka ble utarbeidet i 2018, er oppdatert også i 2023. Håndboka er tilgjengelig på 
hjemmesiden og er ment som et hjelpemiddel for tillitsvalgte i det daglige arbeidet i 
avdelingene. 

8.4 Landsmøte 2024 
Forberedelser til landsmøtet 2024 er godt i gang. Etter en anbudsrunde har landsstyret 
besluttet at landsmøtet skal være på Quality Airport Hotel på Gardermoen i tiden 3.-4. juni.  

Landsstyret har også oppnevnt valgkomite bestående av fire medlemmer. Dessuten har 
landsstyret nedsatt en arbeidsgruppe for å forberede behandlingen av handlingsplan for 
perioden 2024-2027. Landsstyret har også vedtatt frister for det videre arbeidet, i henhold til 
vedtektene. Sist, men ikke minst, er dagsorden for landsmøtet vedtatt og arbeidet med å 
invitere eksterne innledere er i gang.  

 
8.5 Økonomi i Postens Pensjonistforbund 
Det er søkt om støtte fra de ordninger som er tilgjengelig sentralt. Vi fikk i 2023 tilskudd fra 
Posten med kr. 600 000,-. Flere avdelinger har etablert ordninger med Grasrotandel og 
deltakelse i bingospill som har medført økte inntekter til avdelingene. 

I tillegg er det en del avdelinger som søker om og kan få tilskudd fra kretsene i Fagforbundet. 
Noen få avdelinger får også tilskudd fra kommuner/eldreråd mv. 

Kontingenten for medlemmer i Postens Pensjonistforbund, vedtatt av Landsstyret, for 2023 
har vært: 

• Medlemmer av Fagforbundet   kr. 122,- 
• Medlemmer av Postens Pensjonistforbund kr. 356,- 

8.6 Oppmerksomhet ved dødsfall 
Samarbeidsavtalen med Posten Bring AS er oppdatert. Avtalen om at Postens 
Pensjonistforbund foretar bestilling av kranser/blomster til pensjonerte postansatte som går 
bort, ser ut til å virke som forutsatt. «Rutinebeskrivelse- markering ved gravferd» er også blitt 
justert. Det er de enkelte avdelingene som foretar bestillingene, og Posten Bring AS dekker 
utgiftene. I løpet av 2023 ble det bestilt 193 kranser til postpensjonister som gikk bort. Dette 
beløper seg til kr. 351 518. 

Det er med bakgrunn i endringene inngått landsdekkende avtale med Interflora om innhold, 
rutiner, rabatter og fakturering når det bestilles oppmerksomhet ved gravferd. 
 
9. Regnskap 2023 

Forbundet har mottatt statstilskudd på kr. 221 212, som gjelder for både 2021 og 2022. 

Vi har mottatt kr. 723 232 i momskompensasjon som fordeler seg som følger:  

• Sentralt kr. 176 882 
• Avdelingene kr. 546 350 
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10. Medlemstall/-verving 

10.1. Medlemsbevegelse 
Vi har i løpet av 2023 hatt en netto nedgang på 104 betalende medlemmer og har pr. 
31.12.2023. 5 777 betalende medlemmer. Vervepremien er kr. 100,- for hvert nytt medlem. 
255 nye medlemmer innebærer at det er utbetalt til sammen kr. 25 500,- i vervegodtgjørelse 
til avdelingene. De nye medlemmene verves både fra Fagforbundet og avdelingene – noe 
som tilsier at det gjøres et bra arbeid på dette området. 

Vi har nå fått god erfaring med medlemssystemet og gjort noen få justeringer/oppdateringer 
og forbedringer blant annet på rapporter. Tilbakemeldingene fra avdelingene er gode, og det 
gjøres en god jobb med ajourføring i avdelingene. 

 
10.2 Medlemsoversikt pr. 31.12.2023 
 

Avdeling  2020 2021 2022 2023 

Agder 319  315  316  316 
Buskerud 330  325  315  312 
Harstad  72  68  69  66 
Haugesundsregionen  200  196  187  182 
Hedmark 300  292  286  282 
Helgeland  79  77  57  82 
Hordaland  487  468  458  447 
Midt-Troms  115  112  109  111 
Mo  66  73  72  74 
Nordmøre og Romsdal 80  83  162  146 
Oppland 226  225  369  353 
Oslo  859  854  850  816 
Romerike/Glåmdal  298  293  279  258 
Romsdal  97  92  0  0 
Salten og Lofoten  200  183  174  181 
Sogn og Fjordane  254  247  232  213 
Stavanger  307  296  291  276 
Sunnhordland  95  92  94  95 
Sunnmøre  151  173  180  185 
Telemark  198  195  182  188 
Tromsø  156  158  133  133 
Trøndelag Nord  149  161  163  173 
Trøndelag Sør  329  342  330  299 
Vesterålen  47  49  41  50 
Vestfold  233  229  225  209 
Vestoppland  159  156  0  0 
Østfold  260  266  307  330 

Sum 6 066  6 020  5 881  5 777 

 
  




	Lysbilde 1: Årsberetninger for 2021 – 2022 og 2023

